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Hierbij, op de valreep, nog de schriftelijke vragen naar aanleiding van de laatste 
commissievergadering ‘ruimte’ voor de raad.
 

1. Veel insprekers geven aan moeite te hebben met de appartementen van 6 hoog. Is er een 
mogelijkheid om van 6 naar 3 verdiepingen te gaan, En zo ja, wat zijn hier de consequenties 
van?

 
2. Ook hebben wij gehoord dat de bouw van woningen de natuurwaarde van het gebied zou 

kunnen aantasten. Het natuurpark dat er moet komen is nu nog geen onderdeel van het 
voorstel. Dit terwijl het voor ons essentieel is. Daarom een paar vragen hierover:

 Wie is verantwoordelijk voor het creëren van het natuurpark?
 Welke afspraken kunnen we hierover aan de voorkant maken?
 Hoe voorkomen we dat eventuele financiële tegenvallers voor de bouw van 

woningen (bijv. de bouw wordt veel duurder) leiden tot lagere uitgaven op het 
natuurpark?

 
3. In hoeverre is er rekening gehouden met waterberging in het gebied?

 
4. Als we het hebben over natuurwaarde en ecologie, hoeft dit niet per se minder van kwaliteit 

te worden als je gaat bouwen. We gaan ervan uit dat de natuurwaarde versterkt wordt en 
dat hebben we altijd al gezegd, staat tevens in het verkiezingsprogramma van 8 jaar 
geleden. Wij zijn voor woningbouw, maar wel met behoud van historische en culturele 
waarden, versterking van de natuur en ecologische waarden en behoud van de volkstuinen. 
Kunt u hierop reflecteren?

 
5. Als we het hebben over private eigendom en publieke armoede in combinatie met 

versterking van de natuurwaarde en ecologie, willen we graag benadrukken dat het 
natuurpark toegankelijk moet zijn. Dat het geen afgesloten hof wordt, waar niemand kan 
komen maar, dat het openbaar toegankelijk is. Misschien ook prettig voor de wijken 
eromheen. Kunt u hier een reactie op geven?
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